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Verslag vergadering bestuursorgaan van 13 januari 2025.  

Aanwezig: Nico Demeyere, Tiemen Esprit, Danny Bobrowicz, Danny Goris, Arlette 

Willems, Jeroen Dhanens, Tony Swennen, Daniël Creël, Suzy Boons, Ann Van 

Zwijnsvoorde, Ludo Simoens  

Afwezig: niemand  

Verontschuldigd: Gert Crosiers 

 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Er is geen reactie gekomen op het verslag van de vorige vergadering. Dit verslag wordt 

unaniem goedgekeurd. Idem voor het syntheseverslag. 

2. Intern reglement 

Na de vorige vergadering werd de besproken tekst verspreid onder de bestuurders voor 

schriftelijke beraadslaging. Alle bestuurders bevestigden hun akkoord. De vergadering 

stelt vast dat de wijziging is aangenomen. De nieuwe tekst dient zo snel mogelijk via de 

website te worden bekend gemaakt. 

 

3. Aanstellen vergadervoorzitter 

Daniel stelt zich opnieuw kandidaat. Er zijn geen tegenkandidaten. Daniel blijft 

vergadervoorzitter voor kalenderjaar 2025  

 

4. Coöptatie voorzitter dirco doel 

Er werd een oproep voor kandidaten gepubliceerd via de website en via de nieuwsbrief. 

Uiteindelijk stelde zich slechts 1 persoon kandidaat, namelijk de heer Marc Grondelaers, 

de huidige coördinator voor de H&S-proeven. Hij kent de werking van het dirco. 

De kandidatuur wordt unaniem aangenomen, Marc Grondelaers wordt dan ook 

gecoöpteerd als voorzitter dirco doel. Deze kandidatuur dient nog door de algemene 

vergadering te worden bevestigd. 

Nu Marc de nieuwe functie opneemt, kan hij niet langs coördinator van de schiet- en 

hanteringsproeven blijven. Hij zou dan immers als bestuurder mogelijk 

sportschutterslicenties dienen te verlenen terwijl hij op hetzelfde moment instaat voor de 

organisatie van de proeven en dan zijn eigen werk zou moeten beoordelen. 

Er wordt voorgesteld om de functie van coördinator schiet- en hanteringsproeven niet 

langer te laten uitvoeren door een vrijwilliger maar om de functie te internaliseren en 

door een personeelslid te laten uitvoeren. Dit sluit aan bij de vraag van Sport Vlaanderen 

om meer werk dat nu door vrijwilligers gebeurt door het personeel te laten uitvoeren. 

Deze ruimte moet vrijkomen door minder werk met de licenties na de digitalisering.  

VLAAMSE SCHIETSPORTKOEPEL 
Vereniging zonder winstoogmerk 

Erkend door Sport Vlaanderen  

http://www.sportschieten.be/
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Er wordt gevraagd om infomomenten voor de examinatoren H&S proeven te organiseren 

omtrent de nieuwe procedures voor deze proeven, dit zou medio februari gebeuren kort 

na de uitrol. Tot 1 maart zou de huidige procedure voor de proeven nog van toepassing 

blijven. 

Er dient te worden gezocht naar nieuwe examinatoren. Verder is ook vereist dat de 

nieuwe examinatoren goed worden opgeleid. Marc wil dit nog doen, maar de 

operationele werking met bij het personeel komen. Er moet op deze manier meer 

ondersteuning komen vanuit het kantoor. De kwaliteit van de proeven moet ook beter, 

tijdens de BAV van 5 oktober 2024 bleek dat de clubs niet zo tevreden zijn over de 

huidige manier van aanpak. 

Er wordt beslist dat Marc tijdelijk, tot aan de algemene vergadering, nog de proeven 

blijft coördineren. Terzelfdertijd wordt ook bekeken hoe dit intern door personeel kan 

worden georganiseerd. Eens dit duidelijk is, worden op verschillende plaatsen info 

sessies georganiseerd om nieuwe examinatoren en arbiters aan te trekken. 

 

5. BPSA 

Donderdag 16 januari 2025 is een overleg ingepland met de nieuw gecoöpteerde 

voorzitter dirco klei, de coördinator en de secretaris-generaal om te bespreken hoe BPSA 

de samenwerking ziet. Allicht is een oplossing mogelijk zonder een nieuw dirco te 

maken, bijvoorbeeld door een samenwerking en aanwezigheid van BSPA binnen dirco 

doel. Er is ook beslist dat BPSA dan uitgenodigd wordt op de volgende vergadering van 

het bestuursorgaan.  

Er wordt voorgesteld om aan BPSA voor te stellen dat zij binnen dirco doel komen naast 

de andere disciplines. Dan is er bijvoorbeeld een vertegenwoordiger van BPSA die alles 

rond ipsc schieten regelt, net zoals er ook een ander lid van dirco doel bezig kan zijn met 

bijvoorbeeld andere dynamische disciplines dan BPSA.  

 

6. Communicatie Odoo 

Er wordt aan Danny Bobrowicz gevraagd wat de stand van zaken is: 

o Licenties afdrukken is ok, zegels bijna 

o Adressen printen: week van 13/1 in orde 

o Bewijs lidmaatschap in orde 

o Intrekkingsbrieven: Odoo mee bezig, materiaal werd aangelevers  

o H&s: woensdag overleg met odoo 

o Mailserver, technisch probleem, odoo mee bezig 

o Inschrijven nieuwe leden door clubs: odoo mee bezig 

o Onkostennota’s: Linda mee bezig 

o Aanvraag form licenties: bijna klaar 

o Webshop: bezig 

o Examenvragen: input bezig, vertalingen worden ook geplaatst 

o Standaardmails in opmaak 

o Stamnummer: te bekijken wegens risico dubbele nummers 

o Gouverneurs/SV: mee bezig, maar zal goed zijn via excel of beperkte 

toegang 
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Zijn inschatting is dat de volledige uitrol op 14 februari 2025 kan worden uitgevoerd 

zoals gepland. 

Er wordt gevraagd waarom Sport Vlaanderen toegang heeft. Dit is nodig omdat Sport 

Vlaanderen toezicht houdt op het beheer van de sportschutterslicentie en wij er op basis 

van het decreet toe verplicht zijn alle informatie te delen.  

Vervolgens licht Tiemen Esprit toe hoe de communicatie zal verlopen 

Er worden 2 infomomenten voor de clubs ingepland tijdens de week van 10 februari 

waarbij clubbestuurders samenkomen. Dit gebeurt op twee plaatsen voor Oost-en West-

Vlaanderen (allicht in Deinze) en voor Limburg, Antwerpen en Vlaams-Brabant (allicht in 

Steenokkerzeel). Tijdens deze info momenten wordt door Nico Demeyere en Tiemen 

Esprit het platform uitgelegd en een antwoord gegeven op alle vragen. 

Voorts komt er een speciale editie van het tijdschrift rond de digitalisering waarin ook 

uitleg en visie van de federatie wordt gedeeld en goed wordt uitgelegd waarom die 

digitalisering noodzakelijk is. ER komen ook diverse artikels die de verschillende stappen 

uitleggen die de aangesloten leden en clubs  zullen moeten uitvoeren. Alles moet 

drukklaar zijn tegen 24 januari 2025 zodat tegen 20 februari 2025 de speciale editie op 

papier aan de clubs geleverd kan worden. Het tijdschrift zal voordien wel al digitaal 

worden verstuurd. We kunnen niet sneller de papieren versie opleveren omdat de 

drukker blijkbaar deze tijd nodig heeft om te drukken.  

Er wordt gevraagd of er een testomgeving zal zijn waar de clubs Odoo kunnen testen. 

Dit zal het geval zijn, maar we moeten eerst alle gegevens kunnen overzetten. Daarom 

kiezen we dus ook voor info sessies voor de clubs op locaties. We kunnen ook een 

beperkte testomgeving maken en die doorsturen naar de clubs 

 

7. Tijdschrift 

De vorige coördinator volgde weinig op, Nico moest voornamelijk samen met Carolien 

alles rechttrekken om toch nog een nummer uitgebracht te krijgen. Voor het derde 

kwartaal kwam er zelfs geen tijdschrift uit. Dit is niet meer aanvaardbaar.   

Zoals altijd het geval geweest is, zal met deadlines gewerkt worden die door Tiemen 

zullen worden bewaakt: 

o 1e kwartaal: 15 feb (verschijnen tegen 31/3) 

o 2e kwartaal: 15 mei (verschijnen tegen 30/6) 

o 3e kwartaal: 15 augustus (verschijnen tegen 30/9 

o 4e kwartaal: 15 november (verschijnen tegen 20/12) 

Er wordt ook een redactionele lijn voorgesteld, het tijdschrift is niet de verzamelbak van 

alle willekeurige informatie die binnenkomt maar dient illustratief te zijn voor hetgeen we 

met onze werking willen bereiken, namelijk de sport promoten en zoveel mogelijk 

Vlamingen aanzetten tot sporten. 

Naar inhoud toe deden we tijdens de buitengewone algemene vergadering van 5 oktober 

2024 ene bevraging. Hieruit blijkt dat clubs voornamelijk info over de wapenwet, tips 

over techniek van het schieten en zoekertjes willen. Er bleek minder interesse in 

wedstrijdverslagen en info over bepaalde wapens. Deze bevraging zullen we bij 

gelegenheid eens bij de schutters zelf en de clubs die niet op de BAV aanwezig waren 

herhalen. We sturen dan bij in functie van de resultaten van deze bevraging. 

http://www.sportschieten.be/
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Informatie die op de website te vinden is, zoals uitslagen, foto’s, de namen van de 

bestuurders en medewerkers, … komt in de regel niet aan bod in het tijdschrift. Artikel 

moeten ook korter tot 1-2 blz voor een kort wedstrijdverslag en 3-4 blz over andere 

punten. Er kan bijvoorbeeld ook naar de website worden verwezen. Foto’s dienen 

relevant te zijn en dienen om de aandacht te trekken naar het verhaal. Er zou ook meer 

met korte titel / highlights gewerkt moeten worden gewerkt om het geheel 

overzichtelijker en wat minder druk te maken. 

Er zal dan ook focus liggen op de specialere wedstrijden zoals WK, EK, olympisch, … die 

uitzonderlijk zijn. Die verslagen kunnen kort zijn en dienen er vooral op gericht te zijn de 

lezer ertoe aan te zetten ook eens deel te nemen. Het aantal wedstrijdverslagen willen 

we beperken tot 2 per dirco, tenzij er natuurlijk een uitzonderlijke prestatie is die de 

nodige aandacht moet krijgen. 

Er wordt nog voorgesteld om een nieuwe rubriek in te voeren, namelijk schietstand in de 

kijker. Zo kunnen we onze leden aan het woord laten.  

De wapenartikels door Peter blijven behouden maar we moeten toch proberen beknopter 

te zijn. 

Zoekertjes plaatsen blijft behouden, ze komen nu enkel in de papieren versie. Volgens 

de federale wapendienst zou het publiceren van zoekertjes in een tijdschrift dat digitaal 

verstuurd wordt ertoe leiden dat VSK een soort tussenpersoon zou worden bij 

wapenverkoop. Dat is allicht een onjuist standpunt, doch uit voorzichtigheid houden we 

de huidige beleidslijn aan. 

 

8. Evenementen grote clubs 

Er is beslist tijdens een vorige vergadering om grotere clubs met een eigen schietstand 

beter te ondersteunen door drie keer per jaar voor hen een eigen netwerkmeeting te 

organiseren waarbij we hen informeren over allerhande zaken die van belang zijn als 

schietstandondernemer.  

De vraag stelt zich welke clubs we uitnodigen. Er wordt vooropgesteld dat enkel clubs 

die minstens 250 leden aansluiten bij VSK worden uitgenodigd.  

Inhoudelijk kunnen interessante externe sprekers worden uitgenodigd. Eerste 

onderwerpen zouden rond wetgeving gaan, we zouden dan bij de deelnemers polsen 

welke onderwerpen ze interessant vinden en onze werking aanpassen.  

De eerste meeting zou in maart of april plaatsvinden, allicht na de algemene 

vergadering. 

Er wordt gevraagd waarom enkel grotere clubs uitgenodigd worden. De reden is dat de 

info die wordt geboden enkel maar relevant is voor clubs die een eigen schietstand 

hebben. Ook willen we clubs op die manier aanmoedigen om meer leden aan te sluiten. 

Dit initiatief zal ook belangrijke middelen vragen om te worden georganiseerd. We zullen 

bij de uitnodigingen ook vooral kijken welke clubs hier belang bij kunnen hebben en hen 

uitnodigen.  

Er kan ook gedacht worden om de meetings op een schietstand te doen, als er genoeg 

accommodatie is om een groep in goede omstandigheden te ontvangen.  
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9. Algemene vergadering 

De agenda zal tijdens de volgende vergadering worden opgemaakt en omvat ook alle 

statutair verplichte agendapunten. 

We willen echter de nadruk leggen op het samen zijn van alle clubs en van de algemene 

vergadering een forum maken waarbij alle clubs hun mening kunnen geven over het 

beleid en ideeën kunnen aanbrengen. Er kan ook een externe spreker komen. De 

algemene vergadering moet zoals vroeger terug de jaarlijkse hoogmis van het 

sportschieten in Vlaanderen worden. 

De vergadering is ermee akkoord om de vergadering opnieuw in Elewijt te organiseren 

op basis van een gelijkaardige formule zoals de BAV van 5 oktober 2024. De vergadering 

zal doorgaan op 22 maart 2025 in de namiddag. 

Het statutair gedeelte (rekening, verslag, verkiezingen, …) zal kort worden gehouden. 

Naar externe sprekers toe wordt gesuggereerd om de nieuwe minister bevoegd voor de 

Sport uit te nodigen.  

Er zal ook opnieuw met een interactieve poll worden gewerkt, dit wordt positief 

geëvalueerd. 

Gelet op de wijziging van het intern reglement voor de verkiezing van de dirco leden 

dient de oproep tot kandidaten 2 maand voor de vergadering, dus uiterlijk tegen 22 

januari 2025, te gebeuren minstens via de website. 

 

10. Doel 

De provinciale kampioenschappen zijn gestart. 

Na de Belgian Open is een delegatie van dirco doel uitgenodigd geweest in Parijs om een 

nieuw systeem voor digitale schijven voor luchtdruk te bekijken. Het systeem is gunstig 

geëvalueerd. Er wordt nu een voorstel verwacht om deze zaken te kunnen huren wat 

zeker een optie is indien de prijs correct is. 

 

11. Klei 

Zondag 19 januari 2025 vergadert dirco klei om de kalender vast te leggen. 

Er wordt gevraagd of de werkingskosten voor 2025 op dezelfde manier zullen worden 

toegekend als voor 2024. Dit wordt bevestigd. 

Er is een probleem rond praktische organisatie van een stage in Portugal. In vorige jaren 

werden kosten voor vliegtuigtickets en hotel voorgeschoten door VSK, terwijl deze 

kosten eigenlijk door de koepels worden voorgeschoten wanneer er een delegatie van 

minstens 2 regionale vleugels deelneemt. Hier is intern heel slecht over gecommuniceerd 

en heerst volop onduidelijkheid en eindeloze discussies. De tickets moeten echter binnen 

2 dagen betaald worden. Ten uitzonderlijke titel wordt beslist dat VSK nu eenmalig 

voorschiet maar dat in de toekomst hier duidelijke afspraken oer gemaakt worden met 

de koepels waarbij men goed communiceert en op tijd plant. 

 

http://www.sportschieten.be/


6 

 

 
VSK vzw   -   Boomgaardstraat 22 bus 7, 2600 Berchem   -   T 03 286 07 25   -   e-mail: vsk@sportschieten.be  

www.sportschieten.be  -  BTW BE0436 786 644       

12. Extra punten 

Hoewel de afschaffing van het tweede lidgeld een verlaging betekent van het lidgeld, is 

er verwarring ontstaan over welke club nu de eerste of de tweede of volgende club is 

ook al zijn er maar een 700-tal leden aangesloten bij meerdere clubs. De reden van de 

afschaffing is net dat de administratie om dit op te volgen en terug te betalen meer geld 

kostte dan dat die 2de lidmaatschappen samen allemaal opbrengen. Dus is die afschaffing 

een besparing voor VSK en terzelfdertijd een lidgeldvermindering voor de club. 

Oorspronkelijk was voorzien dat Odoo  op 17 november 2024 er moest zijn, maar door 

slechte interne opvolging werd deze deadline gemist. Momenteel zal dit willekeurig 

gebeuren bij de facturatie. We herinneren er ook nog aan dat een toegetreden lid nooit 

rechtstreeks lidgeld betaalt aan VSK. Die afschaffing heeft dus geen gevolgen voor de 

aangesloten leden, zijn blijven even goed lid. Ze heeft wel gevolgen voor wat betreft de 

facturatie van VSK aan de clubs. Op termijn zal de schutter dat kunnen ingeven via zijn 

account. Deze werkwijze kan nooit in het nadeel van de clubs zijn: 

- Clubs die hun lidgeld vragen inclusief VSK (dus 100 EUR lidgeld all-in) betaalden 

vroeger 22 EUR aan VSK en hielden 78 EUR over, ongeacht of dit lid eerste, 

tweede lid was. In de toekomst zal die club nog altijd 100 EUR vragen aan het lid. 

Mogelijks zal VSK de 22 EUR niet meer aan die club factureren omdat het 

lidmaatschap al via een andere club is betaald. In dat geval houdt de club dus 

meer over 

- Enkel voor clubs die VSK afzonderlijk doorrekenen is er mogelijks een probleem, 

bv als 78 EUR + 22 EUR voor VSK wordt gevraagd. In dat geval zou de club die de 

factuur van 22 EUR niet krijgt omdat het lid reeds elders is aangesloten dan aan 

zijn lid een creditnota moeten sturen. Vermits er bijzonder weinig clubs zijn die op 

die manier werken en het aantal leden dat bij meerdere clubs zit heel beperkt is, 

zal dit geen impact hebben. 

 

Er wordt gevraagd om meer kleine communicatie te doen via de verschillende kanalen, 

zoals bijvoorbeeld facebook. Uit ervaring blijkt dat het onmogelijk is om zoiets te 

organiseren. Iedereen kan ongeremd de grootste onzin op facebook plaatsen waardoor 

de kwaliteit van de informatie snel afneemt. Wel is het nuttig om die kleine vragen aan 

de coördinator te bezorgen. Hij kan dan een antwoord uitwerken voor publicatie in een 

nieuwsbrief, een post op sociale media, tijdschrift, … 

Er wordt gevraagd hoe de Inschrijvingen voor de provinciaal kampioenschappen zullen 

verlopen wanneer Odoo actief is? De huidige applicatie, die draaitop een laptop ergens 

op kantoor blijft in de eerste plaats behouden. Er wordt bekeken of dit in Odoo kan en 

tegen welke kost, dan wel of een koppeling tussen Odoo en de huidige applicatie wordt 

gemaakt om de ledengegevens door te geven. We zijn hier toch al te laat voor het 

lopende seizoen, dit wordt volgende seizoen bekeken, bijvoorbeeld zouden PK punten en 

betalingen via Odoo kunnen lopen. 
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